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ZAPISNIK 

11. redne seje Sveta zavoda Osnovne šole Janeza Puharja Kranj – Center, ki je bila v četrtek, 28. 9. 2023 

ob 18.00 uri v prostorih uprave šole. 

Prisotni: lista prisotnosti je priloga zapisniku. 

Ugotovi se, da je seja sklepčna.  

Dnevni red seje je bil predlagan z vabilom: 

1. Pregled sklepov prejšnje seje, 
2. Potrditev zapisnika prejšnje seje Sveta zavoda, 
3. LDN šole in vrtca za šolsko leto 2023/24 
4. Pravilnik o statusih 
5. Razno. 

 
Predsednic Sveta zavoda odpre razpravo na dnevni red. Prvi dve točki dnevnega reda se obrneta. Člani 
Sveta zavoda se strinjajo in potrjujejo dnevni red 11. redne seje. 
 
Prisotni: 8 
Za: 8 
Proti: 0 
 

1. Potrditev zapisnika prejšnje seje Sveta zavoda 
 
Pregleda se zapisnik 10. redne seje Sveta zavoda. Odpre se razprava na zapisnik. Tatjana Burgar prosi, 
da se v zapisnik zapiše, da se v celoti strinja z dopisom učiteljice. Izpostavi, da tako ne čuti samo ona, 
ampak to čuti več sodelavcev. 
 
Člani Sveta zavoda potrjujejo zapisnik 11. redne seje z dopolnili. 
 
Prisotni: 8 
Za: 8 
Proti: 0 
 

2. Pregled sklepov prejšnje seje 

Pregleda se sklepe prejšnje seje. Ugotovi se, da je odgovor odvetniški pisarni pripravljen, vendar še ni 
bil poslan. Ko ga člani Sveta zavoda korespondenčno potrdijo, se odgovor pošlje odvetniški pisarni. 
 

3. LDN šole in vrtca za šolsko leto 2023/24 
 
Besedo prevzame ravnatelj Klemen Markelj, ki najprej predstavi LDN za vrtec. Izpostavi, da so cene 
letovanj cenejše kot so bile preteklo šolsko leto.  
 



Na glasovanje se da sklep: 
 
Sklep 11-01/23: Člani Sveta zavoda potrjujejo LDN vrtca za šolsko leto 2023/24. 
 
Prisotni: 8 
Za: 8 
Proti: 0 
 
LDN šole je nekoliko preoblikovan. Zapisana so izhodišča, naloge, osnovne usmeritve ter delo z učenci. 
Ravnatelj izpostavi zimsko šolo v naravi in zagotovi, da cenovno ne bo presegla cenzusa. 
 
Tatjana Burgar postavi vprašanje ali je smiselno, da LDN vsebuje tabelo dežurstev učiteljev, saj se ta 
lahko spreminjajo. Andrej Poredoš predlaga, da se vključijo še e-naslovi. Luka Rejc postavi vprašanje 
kako bo letos z publikacijo ter predlaga, da bi se pripravila zbirka podatkov kot so  osnovne informacije, 
prijavnice na dejavnost, itd. za starše na A4 papirju. Z predlogom se večina članov strinja. Ravnatelj 
odgovori, da bo publikacija tudi to šolsko leto v e-obliki dostopna na spletni strani šole prav tako LDN. 
 
Ugotovi se, da na LDN ni razprave. 
 
Na glasovanje se da sklep: 
 
Sklep 11-02/23: Člani Sveta zavoda potrjujejo LDN šole za šolsko leto 2023/24. 
 
Prisotni: 8 
Za: 8 
Proti: 0 
 

4. Status športnika 
 
Ravnatelj pove, da je pravilnik o statusih športnika pregledala tudi pravnica. Luka Rejca zanima ali je 
komisija za dodeljevanje statusov že znana. V komisiji sta učiteljica Jasmina Pecić Tagliaferri ter eden 
izmen športnikov. 
Vlogo za dodelitev statusa športnika lahko učenci vložijo tekom celega šolskega leta. Če otrok s 
statusom ne izpolnjuje minimalnih standardov, se lahko status zamrzne oziroma odvzame. 
 
Sklep 11-03/23: Člani Sveta zavoda potrjujejo pravilnik o statusih. 
 
Prisotni: 8 
Za: 8 
Proti: 0 
 

5. Cenik prehrane in najema šolskih prostorov  
 
Pregleda se cenik prehrane za šolsko leto 2023/24. Ravnatelj obrazloži, da cena zajtrka in dopoldanske 
malice ostaja ista, kosilo se podraži za 0,20 centov ter popoldanska malica za 0,05 centov. Hrano bodo 
še vedno vozili iz osnovne šole Simona Jenka.  
 
Luka Rejc opozori, da je kot dežurni učitelj v jedilnici že večkrat opazil nekaj učencev, ki kosilo pusti 
skoraj nedotaknjeno.  
 
Predsednica Lea Bidovec omeni projekt, ki ga imajo na osnovni  šoli Matije Čopa. Učenci so aktivno 
vključeni pri pripravi hrane, idejah in receptih. 



  

 
Eli Grašič izpostavi problem neodjavljanja obrokov tistih, ki imajo subvencionirane obroke. Predlaga 
prakso iz ostalih šol in sicer, če starši v primeru odsotnosti ne odjavijo obroka, se obrok zaračuna. 
 
Andreju Poredošu se zdi sistem odjavljanja obrokov (do 8. ure zjutraj za naslednji dan) problem, saj se 
težko predvidi v naprej koliko časa bo otrok odsoten, sploh v primeru bolezni. 
 
Ravnatelj pove, da so cene najema šolskih prostorov ostale iste. Za najemnike z odločbo Mestne občine 
Kranj in zaposlene ter učence, se zaračunajo samo obratovalni stroški 5 eur. Telovadnica je več ali manj 
zasedena. 
 
Ugotovi se, da na cenik prehrane in najema šolskih prostorov ni razprave. 
 
Na glasovanje se da sklep: 
 
Sklep 11-03/23: Člani Sveta zavoda potrjujejo cenik prehrane in najema šolskih prostorov. 
 
Prisotni: 7 
Za: 7 
Proti: 0 
 

6. Razno 
 
Tatjana Burgar izpostavi problem uporabe telovadnice za razredni pouk. V tem šolskem letu je bilo 
razredni stopnji dodeljeno le 5 ur tedensko za 9 oddelkov. Ravnatelj obrazloži, da so ob prenovi šole 
pozabili na telovadnico in je ta premajhna, da bi se jo pregradilo na pol. Z pomočnicama bodo še enkrat 
pregledali ali se lahko kaj spremeni.  
 
Luka Rejc je opazil, da šolsko igrišče uporabljajo tudi druge šole. Ravnatelj pojasni, da smo prejeli 
prošnjo za uporabo šolskega igrišča s strani Srednje šole Kranj in da lahko igrišče uporabljajo, če je 
prosto. Tatjana Burgar pove, da so učitelji iz srednje šole zelo korektni in se o uporabi dogovorijo glede 
na potrebe naših učiteljev. 
 
Ravnatelj omeni še novo pridobitev po participativnem računu, to je ping pong miza, na Primskovem 
pa se tudi že dogovarjajo glede tekaške steze.  
 
Glede prezračevanja na razredni stopnji so bili člani Sveta zavoda obveščeni že po mailu, da se stvari 
urejajo. Odpravljajo se tudi težave z dvižno ploščadjo, ki jo je zalila voda.  
 
Luka Rejc omeni še visoko temperaturo v razredih na predmetni stopnji, vendar se lahko razredi vsaj 
prezračijo.  
 
Seja se zaključi ob 19:07 uri. 
 
 
 
    Zapisala:                                                                                                        Predsednice Sveta zavoda 
Jasna Ovsenik               Lea Bidovec 

                                                                                                                                  


